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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna-Caren Sätherberg (S)

2021/22:1250 Komplettering av MSY-målet

I kontakter med såväl akademin som yrkesfisket är det uppenbart att problemen 
för torsk- och sillbestånden i Östersjön är alarmerande och väntas bli 
långvariga. Samtidigt visar analyser att det Internationella havsforskningsrådet 
(ICES) under många år har överskattat nivån i sina råd om möjliga 
fångstrekommendationer i Östersjön, vilket har medfört att politiken har 
beslutat om fångstkvoter (TAC) som har legat över det hållbara.

Många aktörer ifrågasätter nu den gemensamma fiskeripolitikens (GFP:s) 
ensidiga fokus på maximal hållbar avkastning (MSY) som det huvudsakliga 
kriteriet för att fastställa fångstkvoter. Detta gör man bland annat med tanke på 
att MSY inte tar tillräcklig hänsyn till beståndens lekbiomassa och faktiska 
ålders- och storleksstruktur. Detta är dock något som havsmiljödirektivet gör.

Med hänvisning till det ovanstående vill jag ställa följande fråga till statsrådet 
Anna-Caren Sätherberg:

 

Har statsrådet för avsikt att uppvakta berörd kommissionär om de 
missförhållanden som dagens förvaltningspolitik i allmänhet och ensidiga fokus 
på MSY i synnerhet ger upphov till?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-10
Besvaras senast
2022-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


